
Výroční zpráva dorostu za rok 2020
V roce 2019 část naší mládeže povýšila ze starších žáků do kategorie 
Dorostu.A jak vypadala jejich první sezóna za Dorostence? Začali trénovat na 
podzim .Dokud jim počasí přálo trénovali útoky s vodou.Přes zimu s ohledem 
na vládní a hygienické opatření začali trénovat ve zbrojnici. Společné tréninky 
byly dvakrát týdně a zbylé dny individuální příprava. Začátky byly hodně těžké, 
protože to pro ně bylo něco nového.

Pak ovšem přišel covid. Zjistilo se, že všechny soutěže jsou do 30.6.2020 
zrušené. Oni však pevně věřili,že se sezóna rozběhne. Stalo se tak. Jejich první
soutěž byla na Machové.Konala se 11.7.2020. Počasí však nepřálo dobrým 
výsledkům.

Po menší pauze se vydali do Mirošova (1.8.2020) ,kde na pravém terči blikla 
18ka ! Bohužel jsme,ale brali N za přešlap.

3.kolo ZLPS se konalo u nás v Sazovicích.Sešli se už ráno na dětskou 
soutěž,aby pomohli s vypouštěním hadic a popřípadě v bufetu.U nás často 
platí,že se na domácí půdě nedaří a taky nedařilo.Vloudila se chybička na sání.

Hned na druhý den po naší soutěži se dorosti vydali do Louk na 4.kolo ZLPS 
(16.8.2020). Útok se podle nich sice moc nepovedl,ale i tak měli radost, 
konečně se jim totiž podařilo zastavit časomíru, aniž by tam byl čas přes 25 
vteřin.Levý proudař měl problém posbírat spadlé klubko na základně,ale doběhl
to a čas se zastavil na pravém terči 20:51 a levý 20:41 ,takže velice vyrovnané 
sestřiky (které by mohly být častěji)                                                                
Další víkend byl plný soutěží, kde se ještě moc nedařilo.

Pak se však smůla prolomila.                                                                               
V sobotu 22.8.2020 si z Hradčovic odvezli pohár za 3.místo.Po soutěžním pátku
a sobotě jsme se vydali na 5.kolo ZLPS na Lhotu (23.8.2020).Tady vytvořili náš 
nejlepší čas sezóny! Na pravém terči to bylo 18:98 a na levém terči po prostřiku
19:88.

Hned další víkend jsme se vydali do Tečovic (29.8.2020) na 6.kolo ZLPS.. Z 
tama si odvážíme čas 22,46, máme moc opatrnou mašinářku, ovšem někdy 
moc opatrnou. Po našem výkonu jsme jeli k trenérovi, aby jsme počkali na 
noční závody,které se konaly taky v Tečovicích.

Útok byl opět zase hezky rozběhlý, ale bohužel koš byl rychlejší než 
košař.Celkově jsme se umístili na 8.místě s 18 body.

A co říká dorost na jejich první sezónu v této kategoriit?                              
"Tahle sezóna byla naše první.Bylo tam spoustu zbytečných chyb.Museli jsme 
se hlavně sjednotit jako tým a rodina, protože to někdy tak nevypadalo, ale 
myslím,že se nám to ke konci povedlo. Nevěšíme hlavu, byla to naše první 
sezóna a my doufáme,že ta další bude jen a jen lepší!  Chtěli bychom 
poděkovat našim trenérům Zdeňkovi a Radmile Slováčkové,že s námi měli ty 
nervy a že nás podporovali.Taky chceme poděkovat sboru za ochotu a všem 
sponzorům."

Nela Furmanová, členka týmu dorostu SDH Sazovice
Zdeněk Slováček, trenér SDH Sazovice


